
              

  

 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 29.november 2023 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Anita, Jørn, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

OBS OBS OBS Vi slutter mødet lidt tidligt og spiser en let julefrokost sammen                             

Afbud: Anita og Jørn 
 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

   B  17.00 Godkendt 

2. Skoleudviklingssamtalen d. 

14.12.23 kl. 11.00- 12.30  

- Deltager bestyrelses-

formanden og hvad er 

rollen på mødet 

- Kort præsentation af 

temaerne 

 

Mette Y  O/D   17.05 Stine kan desværre ikke deltage i 

skoleudviklingssamtalen den 14.12.23 

 

Mette præsenterer kort temaerne til samtalen.   

• Vores pædagogiske pejlemærker og pædagogiske 

grundlag  

• Inddragelse af elevernes perspektiver og fokus på 

motivation  

• Prøver på særlige vilkår/praktikordninger 

• Ressource- og trivselsteam og samarbejdet 

omkring elevernes fremmøde 

 

3. Valdemarskolens nye ressource- 

og trivselsteam 

- Proces og uddybning af 

formål og opgave for 

teamet 

Mette Y og 

Lone 

 O  17.20 Vi har pt. et stillingsopslag slået op, hvor vi søger to 

lærere/pædagoger til vores nye ressource og trivselsteam. 

Der er ansøgningsfrist den 10. december. Vi afholder 

samtaler torsdag d. 14.12.23 
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Teamet skal arbejde forebyggende og intervenerende i 

forhold til elevfravær og fungerer som trivselsvejledere 

for hele skolen.  

 

Vi har allerede ansat Marie Louise Mikkelsen som 

skolesocialrågiver, og hun vil bl.a. kunne hjælpe, støtte 

og vejlede i hjemmene.Teamet vil have mulighed for 

Online-undervisning, hjemmeundervisning eller 

undervisning her på skolen.  

 

Vi tager erfaring med os fra det Fremmødeprojekt vi 

sammen med PPR har fået midler til gennem 

Socialstyrelsen.  

 

vedr. ressource- og trivselsteam sendes ud til bestyrelsen 

sammen med referatet. 

 

4. Budget 2024  

- Input til hvad der skal 

prioriteres i skoleåret 

2024/25 

 

 Mette Y  D  17.35 Vi har ikke fået budgetudmeldingen for 2024 endnu, så 

på dette møde taler vi om prioriteringer.  

 

Vi har allerede besluttet, at der i det kommende skoleår 

vil blive afsat midler til ture, ekskursioner og lejrskoler.  

 

Bestyrelsen har flg. forslag til hvad de godt kunne tænke 

sig at vi prioriterer:  

- svømning til flere elever 

- arbejde med (alternativ) kommunikation 

- teknologiforståelse (herunder programmering,   

   computerspil) 

- fortsat prioritering af PLC 

- flere faguddannede medarbejdere  

 

5. Valg til Skolebestyrelsen i foråret  

- Plan og proces aftales  

- Hvem er på valg?  

- Dato for valgmødet d. 18/3 

   D/B   17.50 Hans og Charlotte er på valg ved kommende 

skolebestyrelsesvalg forår 2024. I 2026 er Mette, Helle 

og Stine på valg. 
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eller 19/3 (Vi har 

forældreoplæg d. 19/3)? 

- Digital afstemning? 

 

Mette fremlægger tidsplanen med for valg til skole og 

fællesbestyrelser 2024. 

 

Der bliver valgmøde den 19.03 i forbindelse med vores 

forældreoplæg om ”Den forbudte sorg”.  

 

Ved kampvalg bliver det digital afstemning på Aula 

 

6. Nyt fra Valdemarskolen   O   18.00  Forældrene   

• Mulighed for indstilling af hjælpemidler på 

skolen 

• Antal af elever i klasserne  

Medarbejderne  

• Den 1. december er der julekoncert i hallen med 

julekalenderens magiske sange 

• Der er Luciaoptog den 13. december 

Ledelsen 

• Der er bevilget økonomi til trivselsaktiviteter 

klasse- og afdelingsvis 

• Vi har haft juleklippedag den 24. november 

• Der er kommet nyt og bedre lys op på gangene og 

der vil også blive sat akustikpaneler op 

• Der er mange tilmeldte elever til feriepasningen i 

juleferien. 

 

7. Eventuelt og punkter til næste 

møde mandag d. 30.01.24  

eller til kommende møder 

 

 

 

 

Vi spiser en let julefrokost 

sammen kl. 18.15 – 19.00  

    18.10 • Fysio- og ergoterapi på Valdemarskolen, 

            undervisningsrelateret og vederlagsfrit. 

o Linda og Rikke er inviteret med på 

næstemøde til at fortælle om deres 

arbejde. Der er forslag fra bestyrelsen om 

at de kommer ind på, åben terapi –

rådgivning til familierne  

o Mulighed for indstilling af hjælpemidler 

 

• Digitaldannelse på Valdemarskolen – inputs til 

nyt princip  
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• Forældreaften – oplæg om den forbudte sorg d. 

19/3 – vi skal huske at have lavet indbydelse mm.   

 

• Budget 2024 – forslag til prioriteringer 

godkendes  

 

• Den nye tildelingsmodel til skoleområdet – 

betydning for Valdemarskolen – høring mm. 

 

• Tilbagemelding til skolebestyrelsen vedr. 

skoleudviklingssamtalen 

 

• Valg til skolebestyrelsen - valgkampagne 

 

 

 

   


